



Take off in a 4x4 Defender on agricultural tracks that lead to rain forests, rivers, and waterfalls. You'll gain enough height to properly admire the magnificent surroundings from a bird's point of view. Most notably, a panorama of the Grand Col de Sac Marin.

The car leaves the hotel at 08:30 and isn't back until around 17:30. Get ready for a full day road trip!

Highlights

- 4x4 Defender Road trip with a local guide & driver
- Epic Instagram opportunities with magnificent views
- Swim in crystal clear water and waterfalls

The excursion is in English & French, guide, transport and lunch are included in the price.



Info

Meeting point outside the reception, sign up latest 12:00 (am) the day before. Wear good shoes, bring extra shoes, sunscreen, water, backpack, camera & swimwear.

When

Day: Monday & Thursday
Time: 9 hours



Partez en 4x4 Defender sur des pistes agricoles qui mènent à des forêts tropicales, des rivières et des chutes d'eau. Vous prendrez suffisamment d'altitude pour admirer les magnifiques paysages depuis un point de vue d'oiseau. Notamment, un panorama du Grand Col de Sac Marin.

La voiture quitte l'hôtel à 08h30 et n'est pas de retour avant 17h30 environ. Préparez-vous à une journée complète d'excursion !

Points forts

- Excursion en 4x4 Defender avec un guide et un chauffeur local
- Opportunités Instagram épiques avec des vues magnifiques
- Baignade dans des eaux cristallines et des cascades

The excursion is in Anglais et Francais , guide, transport et déjeuner are included in the price.



Info

Point de rencontre à l'extérieur de la réception, inscription au plus tard à 12h00 la veille. Portez de bonnes chaussures, apportez des chaussures de rechange, de la crème solaire, de l'eau, un sac à dos, un appareil photo et un maillot de bain.

When

Jour: Lundi et Jeudi
Durée: 9 heures